

Wegbeschreibung

Bahn und Bus

Auskünfte: Telefon: +49 (0) 3641 31 00 500

Auto

Von München/ Nürnberg (A9)

Von Berlin Leipzig (A9)

Von Dresden (A4)

Ab Hermsdorfer Kreuz über die A4 Richtung Erfurt. Ausfahrt 54 Jena Zentrum Richtung Stadtroda West. Nach 700m rechts abbiegen auf die Stadtrodaer Straße. An der nächsten Kreuzung rechts abbiegen auf die Brüsseler Straße Richtung Hornbach. Die erste Abzweigung rechts auf die Stockholmer Straße nehmen.

Von Frankfurt am Main (A5/A4)

Von Köln/Düsseldorf (A4/A45/A5/A4)

Von Hamburg/Hannover (A7/A4)

Ab Kreuz Erfurt über die A4 Richtung Dresden. Ausfahrt 54 Jena Zentrum Richtung Stadtroda West. Nach 450m rechts abbiegen auf die Stadtrodaer Straße. An der nächsten Kreuzung rechts abbiegen auf die Brüsseler Straße Richtung Hornbach. Die erste Abzweigung rechts auf die Stockholmer Straße nehmen.

Direction

Public Transport

Travel info: phone: +49 (0) 3641 31 00 500

By car

From München/ Nürnberg (A9)

From Berlin Leipzig (A9)

From Dresden (A4)

From junction Hermsdorfer Kreuz take the A4 in the direction of Erfurt. Leave at exit 54 Jena Zentrum. Follow the signs for Stadtroda West. After approximately 700m turn right towards Stadtrodaer Straße. At the next crossroads turn right towards Brüsseler Straße in the direction of Hornbach. Take the first turn right towards Stockholmer Straße.

From Frankfurt am Main (A5/A4)

From Köln/Düsseldorf (A4/A45/A5/A4)

From Hamburg/Hannover (A7/A4)

From junction Erfurt take the A4 in direction of Dresden. Leave at exit 54 Jena Zentrum. Follow the signs for Stadtroda West. After approximately 450m turn right towards Stadtrodaer Straße. At the next crossroads turn right towards Brüsseler Straße in the direction of Hornbach. Take the first turn right towards Stockholmer Straße.

